
Application for a Summons under Section 485.2 
of the Criminal Code by telecommunication that 
produces a writing
Form 6.1
Canada:  Province of British Columbia

I   ,

of  

issuance of a summons under section 485.2 of the Criminal Code requiring 

to attend at time and place stated in it for the purposes of the Identification of Criminals Act.

was previously required to appear on 

at at       , in the Province of British 

issued on  in relation to 

COUNT OFFENCE DATE PLACE OFFENCE DESCRIPTION SECTION / ACT

                      The offence which is currently the subject of the proceedings, namely 

COUNT OFFENCE DATE PLACE OFFENCE DESCRIPTION SECTION / ACT

is different from the offence listed above but stems from the same matter for which the accused or offender, or young person was 
previously required to appear under the Act, and is an offence referred to in paragraph 2(1)(c) of that Act.

The measurements, processes and operations referred to in that Act were not completed for the following reason(s):  

   See attached for more information 
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Court File No.(s):Police Agency & File No.:

DOB:

A
pplication  - s. 485.2 C

C
 (IC

A
) - telecom

m
unication

1-COURT/SERVICE   2-POLICE   3-CROWN COUNSEL

  A young person within the meaning of the Youth Criminal Justice Act

Ban Sec. No:

Name
,

Occupation

, in the Province of British Columbia, apply for the 
Address

Name of accused, or offender, or young person

Name of accused, or offender, or young person Date

Hour Place

Columbia for the purposes of the Identification of Criminals Act under: (Select process that required person to attend for ICA)

  a summons              an appearance notice              an undertaking              an order

Date
(Set out briefly the offence in respect of which the accused or offender was previously required to appear)

(Check if applicable)
is currently charged, or the offender/young person has been determined to be guilty)

(Set out briefly the offence for which the accused/young person 

(Check if applicable)
Initials

I certify this information was received by me by means of telecommunication that produces a writing at 

time 
hour, on 

date
at 

city/municipality
, British Columbia 

A Judge or Justice in and for the Province of British Columbia  
Name:  

Pursuant to Section 485.2(6) of the Criminal Code the Informant states that all matters contained in this information are 
true to their knowledge and belief. 
Dated   

Signature of Informant
at ,British Columbia. 

Please select one of the following signing options. The option under 485.2(6) is only applicable for submission by 
telecommunication.

Signature of Informant

Justice of the Peace in and for the Province of British Columbia  

Name: 

,British Columbia.

Date

at 

hoursat

SWORN/AFFIRMED BEFORE ME

on



Demande de sommation au titre de l'article 485.2 
par un moyen de télécommunication qui rend la 
communication sous forme écrite
Formule 6.1
Canada:  Province de la Colombie-Britannique

Moi,      ,

de dans , dans la province de la Colombie-

Britannique je demande qu’une sommation soit décernée, au titre de l’article 485.2 du Code criminel, enjoignant à 

 de comparaître, pour l’application de la Loi sur l’identification des criminels, 

aux date, heure et lieu indiqués dans la sommation.

 a antérieurement été tenu de comparaître le 

à  à , dans la province de la Colombie-

Britannique pour l’application de la Loi sur l’identification des criminels, au titre d’une

décernée le  relativement à 

CHEF DATE DE L’INFRACTION LIEU DESCRIPTION DE L’INFRACTION ARTICLE / LOI

                     L’infraction qui fait l’objet des procédures en cours, à savoir 

CHEF DATE DE L’INFRACTION LIEU DESCRIPTION DE L’INFRACTION ARTICLE / LOI

diffère de l’infraction mentionnée ci-haut, mais découle de la même affaire pour laquelle l’accusé ou le contrevenant était antérieurement 
enu de comparaître pour l’application de cette loi, et est une infraction visée à l’alinéa 2(1)(c) de cette loi.

Les mensurations ou autres opérations prévues par cette loi n’ont pu être prises pour les motifs suivants :

                      Voir ci-joint pour plus d'informations 

Service de police et nº de dossier : Nº de dossier(s) du greffe :

DDN :

D
em

ande de som
m

ation au titre de l'article 485.2 - télécom
m

unication

PCR 795   04/2024

  un(e) adolescent(e) suivant le sens de la Loi sur le système de justice pénale pour les adolescents

Interdit Art. nº :

Nom Profession ou occupation

Adresse

Nom de l'accusé ou du contrevenant

Nom de l'accusé ou du contrevenant Date

Heure Lieu

(sommation ou citation à comparaître ou promesse ou ordonnance)

  summation              citation à comparaître   promesse              l'ordonnance

Date
(énoncer brièvement l’infraction pour laquelle l’accusé ou le contrevenant était antérieurement tenu de comparaître)

(Cocher s’il y a lieu) (énoncer brièvement l’infraction dont l’accusé est inculpé ou pour laquelle la culpabilité 
du contrevenant a été déterminée)

(Cocher s’il y a lieu) 
Initials

heures           , le    à         , Colombie-Britannique

Nom:

Heure Date Ville/municipalité

Juge ou Juge de pais dans et pour la province de la Colombie-Britannique

 Nom

leFait à

à Ville
,

heures date

Assermenté devant moi ce

Signature du le(la) dénonciateur(trice)

Je certifie que j’ai reçu la présente dénonciation par un moyen de télécommunication qui rend la communication sous 
forme écrite

Signature du le(la) dénonciateur(trice)Juge de paix dans et pour la province de la Colombie-Britannique

Colombie-Britannique

Veuillez sélectionner l'une des options suivantes pour effectuer sa signature. L'option prévue au paragraphe 
485.2(6) ne s'applique qu'aux présentations par télécommunication.

Conformément à l'article 485.2(6) du Code criminel, l'informateur déclare que toute matière contenue dans 

cette information est la vérité selon leur connaissance et leur conviction. 

Fait le 

à Colombie-Britannique.
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